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Адрес Bergin Screenprinting & Etching 
2511 Napa Valley Corporate Dr. 
Suite 111 
Napa, CA 94558

Страна California

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
MORE POSSIBILITY, MORE FLEXIBILITY

Screen printed wine bottles (known as ACL – applied color labeling) is a process by which ceramic paint is applied directly to the surface of a bottle
and fired through a Lehr furnace. After firing at temperatures up to 1180° F the label design is permanently fused to the glass. We can wrap 360
degrees around the bottle and push design limitations experienced with traditional paper labeling.

ADVANTAGES INCLUDE:

Permanent adhesion
No bubbling, wrinkling or torn label corners
Scuff proof/Waterproof/Cellar proof
No application issues at bottling
360° design surface

Our Italian machines can print up to nine colors, including precious metals such as gold, platinum, and copper. On print runs from 100 cases to 25,000
cases, direct screen-printing is cost competitive with all other labeling applications.

Company Profile of Bergin Screenprinting & Etching

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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